

LIMITED WARRANTY

GARANTIE LIMITÉE

This product is manufactured with the highest quality standard.

Chidaca warrants its products to be free from manufacturing defects in material and workmanship during the normal non-commercial use for a period of two (2) years from the initial purchase date. This warranty is non-transferrable between homes and owners and only applicable for residential use. Proof of purchase (original sales receipt) from the owner must accompany all warranty claims. In any case, the claim is limited to the purchase price of the product paid by the owner.

Chidaca recommends the installation of the products by a professional. Damages due to wrong installation, product abuse, product misuse, or use of any cleaners, whether performed by a professional, or the owner, are excluded from this warranty. Chidaca will not be responsible for labor charges and/or damage incurred in installation, repair or replacement, nor for any indirect, incidental or consequential damages, losses, injury or costs of any nature relating to the product.

* * *

Ce produit est fabriqué selon les normes de qualité les plus élevés.

Chidaca garantit que ses produits sont exempts de défauts de fabrication de matériaux et de main-d'œuvre pendant l'utilisation normale non commerciale, pour une période de deux (2) ans à compter de la date d'achat initiale. Cette garantie n'est pas transférable entre les résidences et les propriétaires et s'applique uniquement à un usage résidentiel. Une preuve d'achat (facture originale) du propriétaire doit accompagner toute réclamation sous la garantie. Dans tous les cas, la réclamation est limitée au prix d'achat du produit payé par le propriétaire.

Chidaca recommande l'installation des produits par un professionnel. Les dommages causés par une mauvaise l'installation, un abus du produit, une mauvaise utilisation du produit ou l'utilisation de nettoyeurs, qu'ils soient utilisés par un professionnel ou le propriétaire, sont exclus de la garantie. Chidaca n'est pas responsable des frais de main-d'œuvre ni de tous dommages survenus durant l'installation, la réparation ou le remplacement, ni des dommages indirects ou consécutifs, des pertes, des blessures ou des coûts liés au produit.